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نمایشگاه کاریکاتور »کن از نگاه نزدیک« که چند روزی 
است در ایوان انتظار میدان حضرت ولیعصر)عج( برپا شده، 
امروز پایان می یابد. هدف از برگزاری این نمایشگاه معرفی 
زوایای پنهان جشنواره های سیاسی همچون کن فرانسه در 

توهین به مقدسات اسلامی است. 

گلابدره دچار بحران شده است
 مجتبی ذاکریان

فرماندار شمیرانات
حجم تخلف ساخت وساز در محله گلابدره خیلی زیاد است و اگر 
اتفاقی در این محله بیفتد، بحران جمعیتی و انسانی خواهیم داشت. 
این محله در معرض آسیب نیست، بلکه در مرکز بحران قرار گرفته 
است. بار ها از گلابدره بازدید کرده ایم و نشست اخیر در حسینیه 
هم به دعوت مردم محله انجام شــد. متأسفانه مردم این محله ها 
اعلام می کنند که پیگیری برخورد با تخلفات، به نتیجه نرسیده 
است وگرنه همین شبکه ناظران مردمی بهترین ناظران هستند که 
تخلفات را به ما خبر بدهند. البته درصورتی که شهرداری با اعزام 
پلیس ساختمان به سرعت واکنش نشان دهد و با پوشش گرفتن از 
نیروی  انتظامی، کار جمع آوری وسایل ساختمانی یا تخریب انجام 

شود، همین کار، شبکه نظارت ساختمانی را تقویت می کند.
اگر گزارش های مردمی را در چرخه بررســی و اقدام قرار  دهیم، 
می توان کاری کرد که تخلف بیشتر از این انجام نشود. برای محله 
گلابدره باید ضوابط جدیدی با نگاه فرهنگی، اجتماعی و امنیتی 
تنظیم کرد. ناهماهنگی های بین دستگاه ها باعث شده است احکام 
صادر شده برای تخریب یا جلوگیری از ساخت وساز انجام نشود. 
در مرحله اول هریک از دستگاه ها باید متعهد شوند که وظایف 
خود را به درســتی انجام دهند و در اجرای آن پایداری داشته 
باشند. از این حیث، موضوع تجمیع املاک و استفاده از مجوزهای 
بافت فرسوده در محله گلابدره و آبک  شمال تهران مطرح شده و 
بناست شهرداری و معاونت عمرانی فرمانداری درباره رسیدگی به 
مسائل ساخت وساز همفکری کنند تا به برنامه مطلوبی که قابل 

اجرا باشد، برسیم.
تعداد بنا  هایی که با تخلف ساخته شــده اند خیلی زیاد اســت. 

می توانیم خدماتی مانند آب و برق به آنها ندهیم، ولی شرایط زندگی 
در این محله کاملا عوض شده است. محله گلابدره دیگر روستای 
30سال قبل نیســت. گروه های مختلف وارد آن شده اند و همین 
تغییرات باعث شده که خیلی از هنجار ها شکسته شود. من مطمئن 
هستم با همتی که معتمدان و دلسوزان و مخصوصا گروه های جوان 
این محله دارند و دائما اخبار و تصاویری از تخلفات برای فرمانداری 
ارسال می کنند، می توان بر تخلفات، نظارتی بهتر داشت. درباره 
مسائل اجتماعی می توان از عزم جدی و استفاده از ظرفیت ائمه 
جماعات و بســیج محله و دیگر افراد دغدغه  مند استفاده کرد. 
درباره خدمات شهری هم ضعف زیادی در زمینه روشنایی پارک ها و 
جمع آوری زباله ها وجود دارد که باعث ایجاد پاتوق هایی شده است. 
با بیشتر شدن نظارت ها و کمک نیرو های محلی و بومی می توانیم 
تغییرات اساسی داشته باشیم، ولی نباید بگوییم که همه مشکلات 

یک شبه حل می شود.

مکث

 ساخت و ســاز غیرمجاز فقط با مصالح و نقشــه انجام 
نمی شــود. این کار در برخی از نقاط شهر با استفاده از 
اراذل و اوباشی انجام می شــود که راه اجرای قانون را 
می بندند، با مأموران شهرداری و پلیس درگیر می شوند 
و همسایه ها را از پیگیری حقوق خود می ترسانند. به 
همین خاطر بعد از مدتی یک ســاختمان بلند بدون 
پروانه ساخته می شود که جلوی پنجره ها را می گیرد 
و آنقدر متقلبانه ساخته شده که ممکن است به سادگی 
فروبریزد و ساکنان خود و همسایگان و عابران را به کام 

مرگ بکشاند.
در همین راستا بود که شنبه شب فرماندار شمیرانات 
برای بررســی مشــکلات محله گلابدره به حسینیه 
علی بن ابی طالــب در خیابان ســعیدی رفت. اعضای 
شورایاری و اهالی منطقه هم در این نشست مشکلات 
این محله را شــرح دادند که بخش اصلی آن شــامل 
ساخت وســاز های بی رویه و بدون مجــوز بود. اگرچه 
مسائلی مانند تاریکی معابر، سرعت گیر های خیابان ها، 
بوی فاضــلاب و جمع آوری معتــادان متجاهر هم در 
این نشســت مطرح شــد، اما محور اصلی صحبت ها 
به ساخت وســاز های بلند در تمام ســطح زمین های 

قولنامه  ای کوچک گلابدره ارتباط پیدا می کرد که نه 
پروانه  ای برای طبقات اضافی دارند و نه از ایمنی لازم، 
بهره مند هســتند. اهالی اظهــار می کردند که برخی 
بسازوبفروش های شناخته شده مدت هاست که در این 
محله مشغول تخلف هستند و برخوردی با آنها صورت 
نمی گیرد. مجتبی ذاکریان، فرماندار شــمیرانات نیز 
در پاسخ به شکایات شــهروندان تأکید کرد که برخی 
مشکلات را می توان در کوتاه مدت حل کرد، اما معضل 
اصلی این محله یعنی ساخت وساز غیرمجاز نیاز به صرف 
زمان بیشتر و همکاری نهاد هاي مختلف از شهرداری تا 

نیروی انتظامی دارد.
بعضی طبقات اضافی تصادفا در چند روز گذشته ساخته 
شده اند که سامانه های شهرداری دچار اختلال عمدی 
شده بودند، ولی دلیل این کار به سامانه ها ارتباط ندارد. 
ظاهرا سودجویان از موضوع »زمان حکم ورود« اطلاع 
دارند. قاضی برای برخورد با تخلفات ســاختمانی به 
مأموران شهرداری مجوز ورود به ملک را می دهد. این 
مجوز زمان مشخصی دارد و بعد از پایان زمان آن، باید 
مجددا از قاضی مجوز گرفت که معمولا چند روز طول 
می کشد. متخلفان از این اختلاف زمان خبر دارند و به 
محض انقضای حکم به سرعت چند طبقه به ساختمان 
اضافه می کنند و اگر زمان کافی داشــته باشند، شاید 
برای آن ساکنانی هم پیدا کنند تا دیگر نتوان ساختمان 

را تخریب کرد.

 شبکه های سازمان یافته اراذل و اوباش
صبح یکشــنبه مهدی اقراریان در شــصت ونهمین 
جلسه علنی شــورای اسلامی شــهر تهران نسبت به 
ساخت وســازهای غیرمجــاز در چند محــدوده از 
پایتخت واکنش نشــان داد و گفت: »هم اکنون شاهد 
ساخت وسازهای غیرمجاز در سطح شهر تهران هستیم؛ 
به طوری که بسیاری از ساختمان ها بدون پروانه ساخته 
می شــوند که هر کدام از آنهــا می توانند یک متروپل 

جدید باشند.«
این عضو شورای شهر افزود: »اینگونه ساختمان ها در 
حریم تهران یا در ۲۲منطقه تهران ساخته می شوند و 
ازجمله براي  مثال می توان به محله گلابدره در منطقه 
یک اشاره کرد که این بناهای بلند با چشم دیده می شوند. 
اخیرا بنده بازدیدی از منطقه۱۹ داشتم که متأسفانه 
شاهد ساخت وسازهای غیرمجاز در ناحیه3 این منطقه 
بودم. این در حالی است که ما پس از یک حادثه همانند 
متروپل دچار بیماری تکرار، تمرکز و فراموشی می شویم؛ 
به طوری که چنین حوادثی پس از مدتی از ذهن همه 

مردم فراموش می شود.«
او گفت: »انتظار داریم در قرارگاه ایمنی به این گونه 
ساختمان ها توجه شــود و جلوی ساخت وسازهای 
چنین ساختمان ها و بناهایی گرفته شود؛ درصورتی 
که شاهد هستیم افراد اقدام به اخذ پروانه ساختمانی 
و احداث بنای ۴طبقه می کنند، اما درنهایت ۷طبقه 

ساختمان سازی می کنند.« عضو شورای شهر تهران 
با اشاره به اینکه برخی از شــبکه های سازمان یافته 
اراذل و اوباش در بحث ساخت وساز دخیل هستند، 
گفت: »انتظار داریم که نیــروی انتظامی به صورت 
مقتدرانه با چنیــن افرادی برخورد جدی داشــته 
باشد و همانطور که طی ۴۸ساعت سارقان صندوق 
امانات بانک ملی را دستگیر می کند با این افراد نیز 
برخورد کند.« اقراریان ادامه داد: »اگر پلیس بخواهد 
می تواند با چنین گروه های سازمان یافته ای برخورد 
کند. همچنین مســئولان مربوطــه نباید به چنین 
ســاختمان هایی آب، برق و گاز بدهند، اما شــاهد 
هســتیم که این اتفاق صورت می پذیــرد.« مدتی 
پیش کــه قرار بــود اضافه بنای مجتمــع پالادیوم 
تخریب شــود کار به تیر اندازی پلیس کشید. وقتی 
یک تخلف بزرگ انجام می شــود بایــد از نیرو های 
انتظامی برای مقابله با آن کمک گرفت، اما نماینده 
پلیس که در نشست حسینیه گلابدره حضور داشت، 
گفت نیرو های عملیاتی پلیس، از این شکایت دارند 
که درصورت آســیب دیدن، کســی از آنها حمایت 
نمی کند. به هر ترتیب، تصاویــری که از گلابدره در 
فضای مجازی منتشر شده است، نشان می دهد که 
در مدت بسیار کوتاهي چند طبقه به ساختمان های 
متخلف افزوده می شود و نمای پنجره بنا های مجاور 

را مسدود می کند.

بهشت ساخت و سازهای غیرمجاز
براساس گزارش شهرداری و شورای شهر، محله هایی در مناطق یک، ۱۹، ۲۲ و حریم شهر تهران، محل تاخت وتاز عده ای 

سودجو برای احداث بناهای غیرمجاز هستند

اهالی گلابدره در نشستی با فرماندار شمیرانات، مشکلات ساخت وساز بی رویه در این محله را شرح دادند

تشریح مشکلات محله امامزاده حسن)ع( به روایت عضو کمیسیون برنامه وبودجه پارلمان شهری

محله ای با سرانه صفر فرهنگی
 امامزاده حســن)ع( محلــه ای قدیمــی، پرتراکم و 

گزارش۲
مهاجرپذیــر در منطقه ۱۷تهران اســت. به گزارش 
همشهری، این محله به واسطه وجود ۴امامزاده و زیست 
مردان بزرگ، مجاهدان و مبارزان قبل از انقلاب و ســرداران شهید و 
شــهدای زنده، نگین مناطق جنوب غرب تهران محسوب می شود؛ 
محله ای در پایتخت که ســرانه های زیست شــهری آن کمتر از یک 
شهرستان است. کمبودی که در بازدید عضو کمیسیون برنامه وبودجه 
دور از چشم نماند و ناصر امانی با ابراز تأسف گفت: »به جز 5مدرسه، هیچ 
مرکز فرهنگی در این محله وجود ندارد و ازاین رو سرانه فرهنگی محله 
صفر است.« به گفته او، سرای محله امامزاده حسن)ع( و سالن ورزشی 
تنها مراکزی هستند که در دوره چهارم مدیریت شهری ساخته شده اند، 

اما اخیراً به بخش خصوصی واگذار شده و اهالی از آنها بی بهره اند.
به گزارش همشــهری، بازدید از محله ها و مناطق باهدف شناسایی 
مشــکلات و اطلاع از مطالبات مردم انجام می شود. عضو کمیسیون 
برنامه وبودجه هم با ایــن رویکرد قدم به محله امامزاده حســن)ع( 
گذاشت و علاوه بر بررسی مشکلات به گپ و گفت با مردم پرداخت. 
ناصر امانی گفت که غلبه بافت تجاری در معابر اصلی، حضور گسترده و 
کنترل نشده دستفروشان و حضور و سکونت فوق العاده اتباع خارجی، 
3خصیصه این محله است. آنطور که او عنوان کرده: »علاوه بر مغازه های 
متعدد در خیابان های اطراف امامزاده حسن)ع(، ساخت مجتمع های 
بلندمرتبه تجاری توسط اوقاف و شهرداری با مشارکت بخش خصوصی 

)برخی از آنها به دلیل اختلاف های حقوقی بهره برداری نشده اند( سبب 
افزایش ارزش معاملاتی واحدهای تجاری شــده  است.« او به معضل 
دستفروشان هم اشاره و عنوان کرد: »حضور گسترده دستفروشان در 
معابر اصلی و تجاری محله به نحوی است که در ساعات عصر تا پایان 
شب امکان تردد عابران و خودروها وجود ندارد و این وضعیت پس از 
بهره برداری مجتمع تجاری که به تعهد خود برای ایجاد ۴00پارکینگ 

عمل نکرده، وخیم تر خواهد شد.«

محله در تصاحب اتباع
حضور مهاجران و اتباع بیگانه در محــلات مرکزی و جنوبی و عمدتاً 
کم برخوردار به شدت افزایش یافته و بافت جمعیتی و حتی فرهنگی 
محله ها را تحت تأثیر قرار داده و حواشی زیادی ایجاد کرده است. محله 
امامزاده حسن)ع( هم گرفتار این معضل است و به گفته ناصر امانی اجاره 
واحدهای کوچک با قیمت و اجاره بهای بالا توسط مهاجران به صورت 

غیرطبیعی قیمت اجاره ها را به شدت افزایش داده است.

مشکلات یک پروژه
باغ راه حضرت زهرا)س( باهدف افزایــش خدمات رفاهی، فرهنگی، 
ورزشی و... احداث شده است، اما آنطور که عضو کمیسیون برنامه وبودجه 
گفته سوله راه آهن در این پروژه به محل تجمع معتادان و کارتن خواب ها 
تبدیل شده و مشکلاتی برای شهروندان ایجاد کرده است. او ادامه داد: 

»در مجاورت این پروژه ۲سازه نیمه کاره رها شده که سارقان دیوارها را 
تخریب و میلگردها را سرقت کرده اند و حصارکشی هم این محل را به 
پناهگاه امن معتادان تبدیل کرده است.« به گفته امانی، وجود ۱۱پلاک 
معارض در طرح تعریض خیابان های شمال این پروژه که سبب ترافیک 
و تصادف شــده و ۸00تیر چراغ برق چوبی و بتنی که تردد خودروها 
در کوچه ها را غیرممکن کرده است، از دیگر مشکلات محله امامزاده 

حسن)ع( هستند.

حل مشکلات محله با هماهنگی دستگاه ها
عضو کمیسیون برنامه وبودجه شورای شهر تهران در پایان تأکید کرد: 
»در بازدید از محله امامزاده حسن)ع( و هماهنگی با شرکت فاضلاب 
و پلیس راهور جهت تکمیل سیستم فاضلاب )خیابان های احمدی 
و خردپی(، تســهیل در جمع آوری تیرهای برق، تعیین تکلیف سوله 
باقی مانده از راه آهن، ساماندهی دستفروشان، تملک و تخریب ۱۱پلاک 
معارض در پروژه باغ راه، فعال شدن ســرای محله و امکان استفاده از 
سالن ورزشی، مطالبات اصلی مردم بود که در حوزه مدیریت شهری 
قابل پیگیری هستند.« ناصر امانی با اشاره به ساماندهی اتباع بیگانه 
تأکید کرد: »اصلی ترین مطالبه شهروندان ساماندهی و کنترل و نظارت 
بر اتباع بیگانه است که به نظر در تهران مدیریت خوبی در این خصوص 
انجام نمی گیرد و باید رده های بالاتر نظام در رابطه  با آن تصمیم گیری 

کنند.«

محمد سرابیگزارش
روزنامه نگار

اطلاعات شهروندان مخدوش 
نشده است

 رئیس پارلمان شهری در جمع خبرنگاران بار دیگر تأکید 
کرد که حمله سایبری به شهرداری تهران گسترده بوده و 

بازگرداندن سامانه های شهرداری زمان بر است
حدود ۱0روز از حمله سایبری به سامانه های شهرداری تهران 
می گذرد و در این مدت خبرهای ضدونقیضی از ابعاد این حمله 
و مخدوش شدن اطلاعات و سوابق پرداخت شهروندان منتشر 
و سبب تشویش اذهان عمومی شده است. دیروز رئیس پارلمان 
شهری پیش از شروع جلســه در جمع خبرنگاران حاضر شد و 
در این رابطه گفت: »حمله و عملیات ســایبری به سامانه های 
شهرداری بسیار وسیع، گسترده و پیچیده بود، اما خوشبختانه 
اطلاعات و سوابق پرداخت های مردم آسیب  ندیده اند. البته از 
این اطلاعات بک آپ های نواری موجود اســت و شهروندان از 
این بابت نگران نباشند.« مهدی چمران همچنین تأکید کرد: 
»اطلاع دقیقی از دســتگیری کارکنان شهرداری در پی حمله 
سایبری ندارم، اما اخباری که در این خصوص منتشر می شود، 
مستند نیستند.« به گزارش همشــهری، اواسط خرداد در پی 
حمله سایبری به سامانه های شهرداری، اختلالاتی در فرایند 
خدمت رسانی به شهروندان به وجود آمد و مدیریت شهری قول 
داد با تلاش شبانه روزی در اسرع وقت مشکل حل شود، اما هنوز 
برخی از سامان های شــهرداری تهران ازجمله دفاتر خدمات 
الکترونیک شهر در دسترس نیستند؛ موضوعی که روز گذشته 
در جلســه پارلمان شهری، توسط رئیس شــورای شهر تهران 
تأیید شد و مهدی چمران گفت: »این حمله با حمله سایبری 
به سامانه سوخت و پمپ بنزین ها قابل قیاس نیست؛ چراکه در 
آن موضوع، تنها یک سامانه و یک بخش مورد حمله قرار گرفت، 
اما شهرداری با بیش از 50هزار کاربر، پیمانکار و مراجعه کننده، 
سامانه بسیار وسیعی دارد. گرچه نیروها به موقع وارد عمل شدند 
و به مسائل رسیدگی کردند، اما نمی توان این سیستم گسترده 
را یکجا مدیریت کرد و این کار باید به تدریج انجام شود.« مهدی 
چمران با بیان اینکه یکی از راه های نفوذ پیدا شده و نیروها ناچار 
هستند بیشتر در این بخش دقت کنند، تأکید کرد: »در بازدید 
از سازمان فاوا، مسئولان اعلام کردند که می توانند سامانه ها را 
راه اندازی کنند که گویا برخی از بخش ها قابل دسترس است و 
مابقی هم به زودی راه اندازی می شود. البته درباره دفاتر خدمات 
الکترونیک شهر نمی توان اظهارنظر کرد و به محض مطلع شدن 

حتماً به شهروندان و کاربران اطلاع رسانی می شود.«

انتصاب نیروهای متخصص درون سازمان
بررسی و تعیین تکلیف طرح »الزام شهرداری تهران در استفاده 
از نیروی انسانی موجود و واجد شرایط در پست های مدیریتی« 
مهم ترین دستور جلسه دیروز پارلمان شهری بود که ناصر امانی 
در جریان ارائه گزارش گفت: »معتقدم امروز شهرداری تهران 
برای استفاده از مدیران در اوج بلوغ خود قرار دارد و هیچ نیازی 
به ورود نیروهای انسانی خارج از مجموعه به شهرداری نیست؛ 
بنابراین ضرورت دارد امکانی فراهم شود تا افراد بااستعداد بتوانند 
در جایگاه های بالاتر فعالیت کنند.« به گفته او، براســاس این 
طرح به کار گرفتن نیروهای متعهد و متخصص اولویت بندی و 
هر 3ماه یک بار گزارش هایی در این  خصوص تهیه و به شورا ارائه 
می شود. در نهایت این طرح با موافقت ۱5عضو پارلمان شهری 

تصویب شد.

انتقادات و پیشنهادهاي اعضا
پس از استماع گزارش طرح »الزام شهرداری تهران در استفاده 
از نیروی انسانی موجود و واجد شرایط در پست های مدیریتی« 
برخی از اعضا نظراتی داشتند که عنوان کردند. مهدی چمران 
گفت: »شــهردار اگر صلاح بداند باید حتی در پســت های 
معاونتی نیز از نیروهای عالم و صاحب نظر داخلی شهرداری 
استفاده کند.« پرویز سروری هم عنوان کرد: »باید دغدغه ها 
توصیه گونه مطرح شود؛ چراکه اگر مداخله جویانه عمل کنیم 
دست شهردار را می بندیم.« سیدجعفر تشکری هاشمی هم 
گفت: »علاوه بر مدیران باید کارشناســان هم مشمول این 
طرح شــوند.« مهدی پیرهادی با بیان اینکه ۶0 هزار نیروی 
انسانی در شهرداری وجود دارد که هزار نفر مدرک دکتری و 
۱0هزار نفر مدرک کارشناسی ارشد دارند، تأکید کرد: »شورا 
باید افرادی را که قرار است در شهرداری تهران مشغول به کار 
شــوند، تایید کند.« علیرضا نادعلی گفت کــه نباید در امور 
اجرایی شهرداری دخالت کرد. احمد صادقی هم افزود: »باید 
از نیروهای متخصص در حوزه کارشناسی و مدیریتی استفاده 
شــود.« ســیداحمد علوی هم گفت: »این طرح در راستای 
کادرسازی و ایجاد انگیزه در شهرداری تهران باید موردتوجه 
قرار گیرد.« مهدی عباسی معتقد بود که باید به گونه ای عمل 
کرد تا در شهرداری تهران زمینه برای حضور مدیران توانمند 
فراهم شود. زهرا شمس احسان هم تأکید کرد: »تبصره ای در 
این طرح ارائه شود تا شــهرداری درخصوص انتخاب مدیران 
عامل و رؤسای سازمان ها و شرکت ها براساس اساسنامه های 

شورا عمل کند.«

انتصاب 92درصد نیروهای داخلی
معاون برنامه ریزی، توســعه ســرمایه انســانی و امور شوراي 
شــهرداری تهران دیروز در صحن پارلمان شهری گزارشی از 
فرایند انتصابات ارائه داد و گفت: »در مجموع انتصاب ۶۴۷ نیرو، 
حدود ۹۲.3 درصد نیروهای شهرداری از داخل مجموعه بوده 
است.« لطف الله فروزنده تأکید کرد: »نگاه مدیریت شهری این 
اســت که از ظرفیت نیروهای داخلی استفاده شود و باور داریم 
که باید افق روشــنی برای کارکنان ایجاد کنیم و با این طرح، 
شــهرداری می تواند کار را دنبال کند چراکه پیام مثبتی برای 

کارکنان شهرداری خواهد بود.«

 سیدجعفر تشکری هاشمی
 رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل 
تأمین قطعات و تجهیزات موردنیاز مترو 
از ســوی شــهرداری تهــران بایــد تســریع 
شود؛ چرا که انبارهای شرکت بهره برداری 
متــرو طــی ســالیان اخیر مــورد اســتفاده 
قــرار گرفتــه و خالی هســتند. متأســفانه 
باگذشــت 10مــاه از دور جدیــد مدیریــت 
شــهری، فقــط تعــدادی چــرخ خریــداری 

شده که این موضوع قابل قبول نیست.

سوده نجفی
عضو هیأت رئیسه

ترافیــک به یــک اژدهــای بی شــاخ ودم 
تبدیل شده و امروز در تمام دنیا، تهران 
را با آلودگی و ترافیک آن می شناســند 
کــه موضــوع ترافیک نیــاز بــه مدیریت 
فوری دارد. شهرداری تهران، به تنهایی 
نمی تواند در این زمینه ورود کند و باید 
دولت هم به این موضــوع ورود کرده و 

تکالیف خود را انجام دهد.

 زهرا شمس احسان
 عضو کمیسیون فرهنگی و اجتماعی

شهرداری ساماندهی معتادان بالای 60سال 
و نوجوانان زیر 18سال و افراد دارای زخم باز را 
بر عهده گرفته است و ضرورت دارد گزارشی 
از ســنجش اثرگــذاری و ســاماندهی افــراد 
با ریســک بــالا و همچنیــن گــزارش جامعی 
درخصــوص معتــادان بــه تفکیــک تعــداد 
نفرات، جنسیت و اماکن پاکســازی شده و 

برنامه های آتی به شورا ارائه شود.

 اعزام قطار های فوق العاده 
در پیک صبحگاهی 

با توجه به تغییر ســاعات کاری ادارات از ساعت 
۷ تا ۱3:30، شرکت بهره برداری مترو تمهیداتی 
را برای جابه جایی بیشتر مسافران در این ساعات 
در نظر گرفته است. به گزارش همشهری، مهدی 
شایسته اصل، مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو 
تهران و حومه در این رابطه می گوید: »وظیفه ما در 
مدیریت شهری و حمل ونقل عمومی، برنامه ریزی 
براســاس نیاز مسافران اســت؛ لذا ضرورت دارد 
تمهیداتی را برای تسهیل در تردد مسافران مترو 
در نظر داشته باشیم؛ به ویژه در پیک صبحگاهی 
که درصورت لزوم، قطارهای فوق العاده پیش بینی 
و اعزام خواهد شد تا مســافران حتی الامکان با 
سرفاصله مناســب عبور و مرور کنند.« او درباره 
خرابی برخی از پله های برقی ایستگاه های مترو 
هم می گوید: »حتی یک مورد آمار خرابی پله های 
برقی هم برای ما قابل قبول نیســت؛ ولی درنظر 
داشته باشــیم عدد خرابی های ما در کل ناوگان 
نســبت به کل پله برقی های تهران عدد بالایی 
نیســت؛ ولی با وجود این ما متوجه هستیم که 
شهروندان در زمان خرابی پله برقی دچار آزردگی 
خاطر می شوند؛ بنابراین همه توان خود را به کار 
بسته ایم تا این تعداد خرابی را هم برطرف کنیم 
و آمار پله برقی های خراب را به صفر برســانیم.   
متأسفانه برخی از برندهای پله برقی که پیش تر 
برای مترو خریداری شده، چندان کارایی مطلوب 

و مناسبی ندارد.«

تذکرات اعضای شورای شهر تهران

عکس خبر

 خبر

زینب زینال زاده؛ روزنامه نگارشورا

ساخت طبقه اضافی در یک روز
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